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Maastopyöräreittien merkitseminen karttaan 

Maastopyöräily on suosittu harrastus ja se sopii kaikenikäisille. Erityisesti nyt "korona-aikana" ja sen jälkeen 
ulkona- ja luonnossa liikkumisen suosio on kasvanut ja pyöräily eri muodoissaan on lisääntynyt. Luonnossa 
liikkuminen ja puhtaan ilman hengittäminen virkistävät mieliämme. Pyöräily ja patikointi kokoavat yhteen 
perheitä, kaveriporukoita ja työyhteisöjä mukavan liikunnallisen yhdessäolon merkeissä. Pyöräily eri 
muodoissaan on osa suosiotaan kasvattavaa lähimatkailua. Hyvät ja saavutettavat harrastusmahdollisuudet 
parantavat kunnan vetovoimaa ja pitovoimaa, houkuttelevat uusia asukkaita ja myös lisäävät lähimatkailua 
seudulla. Maastosta löytyy myös valmiita polkuja ja kulkureittejä, joita pitkin on kuljettu. Mahdollistaakseen 
hyvän pyöräilykokemuksen, maastopyöräilyreitit tulisi merkitä esim. perinteiseen karttaan tai sähköisessä 
muodossa liikuntapaikkojen tai luontokohteiden yhteydessä. 

Esitämme, että Iin kunnassa käynnistetään selvitys mahdollisesta maastopyöräreittien merkitsemisestä 
perinteiseen karttaan tai sähköiseen muotoon. Reitit tulisi selvittää koko laajan kuntamme alueelta. 
Selvitystyön voisi mahdollisesti toteuttaa esim. opinnäytetyönä, jolloin kustannukset olisivat pienet. 
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